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INTERPELACJA 

dot. opłat za bilety w autobusach dziennych pośpiesznych 

 

W Szczecinie od wielu lat funkcjonuje sześć linii autobusowych 

pośpiesznych. Nie da się ukryć, że cieszą one stosunkowo dużą popularnością 

wśród pasażerów, w szczególności mieszkańców prawobrzeżnych części 

miasta. Za podróż tym rodzajem komunikacji muszą oni jednak uiszczać 

podwójną opłatę mimo, iż czas podróży jest krótszy, a więc i pojazd na danej 

linii przebywa krócej. W innych miastach pasażerowie za przejazd liniami 

pośpiesznymi uiszczają opłatę w normalnej cenie jak np. w Warszawie czy we 

Wrocławiu (tu cena jest wyższa jedynie w przypadku biletów 

jednoprzejazdowych, które w Szczecinie nie występują). Warto zauważyć, iż 

przekłada to się również na dużo wyższą cenę biletów okresowych.  

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Jakie jest uzasadnienie stosowania podwójnej opłaty w przypadku 

biletów na linie autobusowe pośpieszne?  

2. Czy koszt obsługi pojazdów na liniach pośpiesznych jest wyższy niż tych 

kursujących na liniach zwykłych? Jeśli tak to o ile? 
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3. Czy GMS przewiduje w przyszłości likwidację podwójnej opłaty za bilety 

na linie pośpieszne? Jeśli nie, to dlaczego? 

4. Czy biorąc pod uwagę to, że funkcjonują bilety okresowe na jedną linię 

pośpieszną GMS rozważa wprowadzenie biletów jednoprzejazdowych  

(o korzystniejszej cenie niż czasowe) tak aby osoby korzystające wyłącznie z 

jednej linii (w tym przypadku linii pośpiesznej) nie były zmuszone korzystać z 

biletów czasowych? 

 

 

Łączymy wyrazy szacunku, 

Dariusz Matecki 
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Andrzej Śmieliński 

radny osiedla Pogodno 


